
Lep pozdrav tudi z moje strani. Namreč v letošnjem letu smo se med vsemi izzivi, s katerimi 
smo se soočali čez poletje, bili soočeni tudi s tem novim izzivom. 
Moram priznati, da smo zelo zadovoljni, saj nam je v 3 dnevih ob izredno kooperativnem 
sodelovanju tako županu kot direktorjev vodooskrbnih podjetij, kot tudi na nazadnje direkcija 
za vode uspelo organizirati v 3 dneh to aktivnost, kot ste bili že sami seznanjeni. 
Šestindvajsetega smo začeli s prevozi, ko smo imeli tudi prvo novinarsko konferenco in ves ta 
čas, so ti prevozi potekali. 
Kot že rečeno, vsi trije direktorji vodooskrbnih podjetjij, ne glede če govorimo o rižanskem 
vodovodu ali govorim o postojni ali pa govorimo o kraških vodovodih, so se strinjali, da bi 
pravzaprav zagotavljali to vodo na obalo. Vprašanje je bilo samo kakšno vodo ali pitno vodo 
ali surovo vodo in prevladala je potem mnenje, da prevažamo surovo vodo zaradi samega 
filtriranja tukaj na mestu. 
Seveda, da smo lahko to uspeli, smo potrebovali tudi sklep vlade, to zadevo in istočasno 
soglasje direkcije za vode za odvzem same vode iz reke Unice. In moram priznati, da smo se 
pravzaprav izredno kooperativno in korektno dogovorili z vsemi deležniki. Drugače nam tega 
ne bi uspelo. Zdaj za same tehnične podrobnosti vam bo predstavil moj sodelavec Domen 
Torkar. 


